
 

6. august  2024 

 

Bestyrelses- og aktivmøde 
 Torsdag d. 16. maj kl. 19:30  

Hos Annette: Annettevej 7B, 2920 Charlottenlund  
Referat 

Tilstede: Annette, Kirsten, Niels, Kasper, Peter, Roger. 

1. Valg af mødeleder og referent: Annette og Roger 

2. Godkendelse af referat fra sidst afholdte møde: Godkendt 

3. Konstituering 

På grund af Toves sygdom vælger vi en ny kasserer, så vi har en fungerende kasserer. Vi vælger 

Niels. 

4. Vi cykler til arbejde morgenbrødsuddeling 

- Alle syntes det gik godt. Erfaring fra Vangede station er at det er lettere at uddele til cyklister, der 

holder for rødt end når de haster for at nå det næste grænt. 

 

5. Klimahandledag 25. april 

- Vi savnede noget mere konkret klimaindholde. Det var overladt til foreningsstande. Det blev til for 

meget underholdning med ballet og musik. Snakken ved bordene gik godt. 

6. Ordrup Innovation 2030 (Annette) 

- Workshop på Charlottenlund Slot den 4. april – hvordan gik det? 

- Godt arrangement. Godt oplæg. Meget aktiv deltagelse fra alle under workshop. Forslagene blev 

fremvist på Klimadagen. 

 

7. Cykeltur 16. juni 11-14 (Peter) 

Email skal sendes til medlemmer. Tur 8. juni også med i mailen. Roger sender email. 

 

8. Gentofte Mødes (tidligere email har links til hjemmeside) 

Roger fik ikke oprettet noget arrangement inden tidsfristen 3. juni. I stedet har Annette fået oprettet 

debat med titel: Titel: Vi vil i mål. Se separat email. 

 

9. Forårsseminar i Odense 6. april, rapport fra Peter og Roger 

Gik fint. Oplæg fra Concito var spændende fordi de alene ser cykel som middel og ikke som mål. 

Omfattende snak om problemer med bomme som stort set alle lokalafdelinger slås med. Måske kan 

vi gøre mere for at hjælpe hinanden. 

10.Trafik 

- Roger samler stadig emner til møde med Park og Vej. Vi bemærker at der ikke ser ud til at være 

noget samarbejde i kommunen mellem Klimasekretariatet og Park & Vej. 

11. Økonomi (Roger) 

Tove har lagt ud for generalforsamling. Det skal checkes med sekretariatet om Tove har hævet 

beløbet på vores konto. 

12. Eventuelt. Ikke noget. 

13.Næste møder 

1. august i Frivilligcenter. Ændret den 31. juli til at være 8. august fordi Roger ikke har fået 

forberedt mødet og udsendt dagsorden og referat. 

 

/Roger 


